
• MILAN PTIČAR O 12. KONGRESU ZKJ

Pričakovanja spremeniti v dejanja
Kongres jugoslovanskih komunistov.ki se bo 26. junija pričel v

Beogradu, bo sklenil ugotovitve. spoznanja in sklepe. sprejete na po-
sameznih repnbliških kongresih. Začrtal bo pot jugoslovanskim ko-
munistom v naslednjih štirih letih. Na kongresu bosta sodelovala tudi
dva delegata iz naše občine: Milan Ptičar iz delovne organizacije Slo-
venija ceste-Tehnika, tozd -Mehanizacija, in Staša Rejc iz OŠ Karla
Desto v nika- Kajuha.

Z »Milanom Ptičarjem, čla-
nom občinske konference ZKS
naše občine, smo se o kongresu
pogovarjali v dneh, ko nas je še
dober mesec dni ločil od njega.

O katerih področjih našega
življenja bo 12. kongres ZKJ ob-
širneje spregovoril?

Vsekakor, podobno kot na re-
publiškem kongresu, bodo tudi
tu v ospredju družbenoekonom-
ski odnosi oziroma naši dolgo-
ročni stabilizacijski cilji. Po-
membnejša tema bo še idejnopo-
litično, akcijsko, organizacijsko
in kadrovsko usposabljanje čla-
nov Zveze komunistov. Na tem
področju nismo dosegli dovolj;
to je bila tudi ugotovitev naše
občinske konference ZKS.

Najbrž pa bo na kongresu
tekla beseda tudi o odgovoraosti,

širjenju adminislracije in podob-
no?

O odgovornosti stno začeli zla-
sti veliko govoriti po 21. seji CK
ZKJ, vendar smo jo doslej ugo-
tavljali le v neposredni proi-
zvodnji. Zelo radi se namrečvsi,
kadarse nekaj ne da storiti, skli-
cujemo na zakon, pojasnjujemc^

kaj se ne da in česa ni, nihče pa ni
pripravljen, da bi vsaj poskusil to
storiti. Podobno je z administra-
cijo. Govorimo, naj se ne širi, a
hkrati vsi pričakujemo, da bodo
njeno širjenje prepreeili neki
ukazi z vrfia, namesto da bi vsak
v svojem okolju storil vse za
njeno zmanjševanje.

S kakšnimi pričakovanji odha-
jate na kongres?

Že v pripravah na naš republi-
ški kongres smo veliko govorili in
pisali o tem, kaj pričakujemo od
njega. Podobno ravnamo tudi
zdaj. Toda ta pričakovanja bo
treba potem tndi uresničiti.

Že v pripravah na naš republi-
ški kongres smo veliko govorili in
pisali o tem, kaj pričakujemo od
njega. Podobno ravnamo tudi
zdaj. Toda ta pričakovanja bo
treba tudi iiresničiti.



Vsi vemo, s kakšnim spletom težav se spopadamo v
tem času, vemo pa tudi, da ne najdemo prave poti iz
njih. Člani zveze komunistov smo v razpravah pred
kongresom izrazili pričakovanja, da bodo ugotovi-
tvam kongresa, ki jih bomo zapisali, sledile konkretne
akcije. Zato se lahko zgodi.da bodo komunisti in tudi
drugi delovni Ijudje morebiti razočarani v svojih pri-
čakovanjih.

Kot delegat ste najbrž zelo dobro prebrali osnutek
resoludje za 12. kongres jugosiovanskih komunistov.
Kaj menhe o njej?

Tudi ta resolucija, v primerjavi z resolucijo za 11.
kongres ZKJ, ne prinaša bistvenih sprememb, čeprav
so se naše razmere v zadnjih letih zelo spremenile. V

njej na primer govorimo o nalogah komunistov, če-
prav vsak pravi član ZK pozna in mora poznati svoje
naloge. V njej bi moralo biti zapisanih več konkretnih
nalog, akcijsko usmerjenih. Ne pa da v resoluciji kar
mrgoli besed »treba bo«, »zavzemali se bomo« in po-
dobno.

V kateri komisi|i boste sodelovaH na kongresu?
Morda pripravljale tudi razpravo?

Sodeloval bom v komisiji za družbenoekonomske
odnose in bom pripravil skupaj s strokovnimi siuž-
bami podjetja razpravo s področja gradbeništva. V
razpravi bom govoiil o izvajanju investicijskih del v
tujini, to je o položaju gradbeništva v mednarodni de-
litvi dela. To je precej težavno vprašanje, saj ugotav-
Ijamo, da nas je gradbenikov preveč.

D. J.


